
 
 

Vedrørende  

Skolebestyrelsesmøde 
 

Fakta om mødet 
Mødetidspunkt: 17.00-20.00 

Mødested: Konferencerummet Engstrandskolen 

Referent: Ledelsen 

 
Dagsorden 
 

1. Velkommen (17:00) 

Gennemgang af referat fra seneste møde i skolebestyrelsen 

Kort fra Borgermøder vedr. skoledistriktsjusteringer 

 

Referat:  

Der har været borgermøde omkring justeringer af skoledistrikterne.  

Der var tre møder på Engstrandskolen omhandlende de tre forslag til justeringer der 

vedrørte Engstrandskolen var på programmet. Centerchefen og formanden for Børne 

og uddannelsesudvalget var mødeledere. På mødte deltog forældre, politiske 

repræsentanter og repræsentanter fra skoleafdelingen 

Der blev talt om forskellige problemstillinger. Trafiksikkerhed og elevprognoser fyldte 

meget på mødet.  

 

2. Konstituering af skolebestyrelsen (17:15) 

Drøftelse og beslutning 

Kathja og Jan er udtrådt af skolebestyrelsen efter eget ønske. Vi skal derfor beslutte 

hvordan vi forholder os til situationen og have konstitueret skolebestyrelsen. 

 

Referat:  

Vi mangler nu to medlemmer. Vi har en suppleant. Det skal afklares om vores 

suppleant ønsker at indtræde og Morten skriver ud til forældregruppen om vi har nogle 

som ønsker at stille op til skolebestyrelsens ledige plads eller pladser.  

På kommende møde genoptager vi derfor konstitueringen, når vi forhåbentligt er 

fuldtallige igen.  

 

3. Forældremøder 

Drøftelse og beslutning 

 

Dato: 15-08-2023 

Sted: Engstrandskolen 

Deltagere: Annika Crone Boelsmand Søndergaard 

Line Petersen  afbud 

Natasja Jessen 

Tania Christina Huss Randrup 

Dimitra Makri Andersen  

Peter Holm (Medarbejderrepræsentant) afbud 

Carsten Nielsen (Medarbejderrepræsentant) afbud 

Line Kølby (Faglig leder) 

Morten Toft (Skoleleder) 

 

 

Dagsorden 
/Referat 
 

 

 

HVIDOVRE KOMMUNE 

 

Center for Skole og Uddannelse 

Engstrandskolen 

Skoleleder:  

Morten Toft 

 

Dato: 10. august 2023/toq 
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Deltagelse fra SB på forældremøder 

 

Referat:  

Det er målet at repræsentanter fra skolebestyrelsen kommer ud på alle 

forældremøder, vi når desværre ikke mødet på 8. og 9. årgnag.  

 

Hvad skal der fortælles om: Hvordan har du indflydelse? - Arbejdet med principper. 

Hvad har vi arbejdet med i et år? Hvor stort er omfanget af arbejdet i 

skolebestyrelsen? Hvordan skaber vi kontakt med de øvrige forældre på skolen. 

Morten & Line udarbejder et forslag til punkter, med udgangspunkt i ovenstående, som 

rundsendes til medlemmerne af skolebestyrelsen.  

 

4. Høring om budget 2024-2027 (17:35) 

Drøftelse  

 

Bilag 1 

 
Til skolebestyrelsen:  
 
Hermed fremsendes materiale til budget 2024-2027. 
Materialets omfang, tidsplan samt høringsfrister er beskrevet i vedlagte høringsbrev. 
Grundet bilagenes omfang udsendes disse ikke og vil i stedet kunne tilgås via 
kommunens hjemmeside. Link hertil fremgår af høringsbrevet. 
 
Opmærksomheden henledes venligst på, at høringssvar bedes sendt til 
oep@hvidovre.dk. 
 
Eventuelle spørgsmål kan stilles til Pia Hassel (pij@hvidovre.dk). 
 
Referat: 
Engstrandskolen skolebestyrelse skriver et høringssvar med fokus på hvor vigtigt det 
er at investere i børn og unge samt en generel bekymring for Engstrandskolens 
økonomi, som har været presset siden de nye tildelingsmodeller. Det vil også være en 
udfordring, hvis justeringerne af skoledistrikter ikke bliver vedtaget.  

 

 

5. Skolebestyrelsens arbejde kommende skoleår – årshjul (18.45)  

Drøftelse og input 

Ledelsen fremlægger forslag til årshjul på mødet. Efter drøftelse i SB tilrettes årshjulet.  

 

Referat:   

Vi gemmegik årets møder og drøftede hvilke temaer og principper, som der er 

brug for at vi arbejder med i skolebestyrelsen. Vi talte bl.a. om emner som 

mobilpolitik, ordensregler, sundhed som emner både skolebestyrelsen, ledelsen og 

lærerne er enige om skal prioriteres. Vi er allerede i gang med en revision af vores 

handleplan mod mobning samt opmærksomme på at branding af skolen er vigtig. 

 

6. Skolens økonomi (19:00)  

Fast punkt til orientering 

 

Referat:  

mailto:oep@hvidovre.dk
mailto:pij@hvidovre.dk
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Vi arbejder på at komme ud af budgetåret med et 0 eller et lille plus på bundlinjen. Der 

er mange faktorer der spiller ind og lige nu tegner det desværre til et mindre 

underskud.  

 

7. Skolens elevtal (19:10) 

Fast punkt til orientering  

 

Referat:  

484  

 

8. Trivsel (19:15) 

Fast punkt til orientering   
 
Referat: 
Skolestarten blev drøftet. Både for 1-9. klasse og de nye 0. klasser.  
Skolebestyrelsen er glade for de trivselsdage som skoleåret starter med – det er med 
til at sikre en god opstart.   
Skolestarten for 0. klasserne gik rigtig godt. Vi vil til næste år have fokus på at gøre 
starten mere højtidelig/festlig.  

  

9. Nyt fra: (19.25) 

a. SKOK  

b. Ledelsen  

c. Medarbejdere 

d. Elevrådet 

e. Udvalg 

 

10. Eventuelt (19.40) 

 
Referat: 
Det opleves således, at mobiltelefoner ikke bliver låst inde i SFO’en. Er det korrekt og 
kan det ændres? – undersøges nærmere da der ikke er repræsentanter fra SFO med 
til dette møde. 
 

Lukket dagsorden (19.45) 
Der skrives ikke referat til punkter på den lukkede dagsorden 

 

1. Personalerelateret  

a. Opsigelser  

b. Ansættelser 

c. Fravær 

 

Punkter til kommende bestyrelsesmøder: 
• Diverse principper 

• Sprogundervisning/Dobbelttimer 

• Antimobning 

 

Udvalg: 
Branding-udvalg: 

Antimobning: Line, Dimitra, Morten, Christina og Trine (lærer) 


